
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 דינה גורני 

בארכיאולוגיה. בימים אלו מסיימת  אני ארכיאולוגית בעלת תואר ראשון ושני     :עיסוק

עבדתי ברשות העתיקות    השנים האחרונות 30במשך תכנון תיירותי. תואר שני גם ב

עסקתי  מצומים שעוברת רשות העתיקות. במהלך עבודתי ולאחרונה פוטרתי במסגרת צ

שנים ניהלתי את מחוז   10בחפירות ארכאולוגיות, במחקר ובפרסום החפירות ובמשך  

לקחתי חלק   את מחוז גליל תחתון ועמקים. במסגרת זו במשך שנתיים  גליל מזרחי וגולן ו

ישובים  נות ו חדשים, תשתיות, שכוצפון הארץ: דרכי תחבורה של פיתוח בתכניות ה

  ימשרד רבות עם משרדי ממשלה ובהם: חדשים, אזורי תעשייה ועוד. לצורך כך עבדתי  

הוועדה המחוזית   שרד הפנים, וועדות ארציות לתכנון ובניה,התיירות, מ התחבורה, 

ופים ציבוריים כמו: קק"ל,  , מועצות אזוריות ומקומיות, ערים שונות וגבצפון  לתכנון ובנייה 

בשילוב   עסקתי רבות רשויות ניקוז ועוד. מקורות, רשות מקרקעי ישראל, נת"י,  רט"ג, 

עסקתי באוצרות  הרצון לקרב את הציבור לארכאולוגיה. מתוך   והקהלתי,בצד החינוכי  

   .אים הארכיאולוגים בפיתוח המודרני הממצ ם שלובקידום שילוב

 

 

ביתנו באלון הגליל בנינו ביחד עם  את  :רקע בישוב + ועדות מרכזיות שהתנדבת

וכאן  עם דניאל, בננו הבכור    2000שכונת הארבעים. נכנסו לגור בישוב בשנת "מחזור" 

 .  155נולד לנו נועם, בננו הצעיר. אנחנו מתגוררים ברחוב החורש 

שלא  בוועדת חינוך )נדמה לי שאין אמא בישוב  השתתפתי במשך השנים באלון הגליל 

החגים באלון   יעברה שם...(,  ארגנתי חג שבועות אחד או שניים, לקחתי חלק באירוע

,  קיץהגליל, ארגנתי במשך מספר שנים כמה מסיבות...פורים, סילבסטר,  

  15חורף...ועוד....במשך מספר שנים הייתי אחראית על וועדת איכות הסביבה ובמשך 

 מכל רגע תמיד.  ינהנית  באלון הגליל.  הציבורי הגינון וועדתשנים הייתי 

עבודתו של וועד היישוב מרכזית וחשובה. אנשי הוועדים   הגשתי את מועמדותי? מדוע  

הקודמים עשו עבודה רבה שאיננה מובנת מאילה. הגשתי את מועמדותי מתוך הרצון  

לתושבים,  תשומת לב להקדיש לחזור ולקחת חלק פעיל בחיי הישוב, לתרום עשייה ו

קטים ולצרכים של אלון הגליל בשנתיים הקרובות. היום אני יותר פנויה ובעלת ניסיון  לפרוי

 שיכול לתרום לישוב. 

טית. בנוסף, דעתי  של הדיון, קבלת ההחלטות והעדר החשש לעמוד מאחוריהם היא קרי

ריכים להבין את רצון הכלל  צ  וכחבר וועד  כנציג ציבור  . אך לא קובעתהאישית חשובה 

 וכשמגיעים להסכמות לעמוד מאחוריהן. 

 

  לתפקיד הזה אני מגיעה עם הרבה רצון לתרום  האגנ'דה שלי לגבי תפקידי כחבר וועד:

מעורבות התושבים בתהליכי הפיתוח  את  לחזק  זה הזמן לישוב שאני מאוד אוהבת.  

  שקיפות בזמן אמת בתהליכים  ליצור  המתקיימים היום וגם העתידיים. בישוב, אלו 

פות אלא  . לא רק יידוע של התושבים באסתכנוניים, חברתיים, סביבתיים וקהילתיים

פיתוח ערוצי תקשורת   פתוח ומשתף.    מתוכנןהעברת חומרים לתושבים באופן 

בישוב תוך הרחבת   קהילתיים, שיתוף התושבים בצרכים השונים של מגוון האוכלוסיות 

עידוד  ותמיכה ביוזמות מקומיות ומעגלי עשייה נוספים שמתקיימים בישוב  התייעצות, ה

 אך אינם מוכרים לכולם. אין ספק שיש צורך בעבודת צוות איכותית ורצינית.  

 

 


